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Referat - Skolebestyrelsesmøde 

03. oktober 2023, 18:00 – 21:00, Afd. Skovvang 
 

Møde indkaldt af Peter Hvidegaard 
Deltagere:  

Skolebestyrelsen inkl. Ledelsesrepræsentanter 
Afbud fra Line, Tina og Thomas (forældrerepræsentanter) og Lea (medarbejderrepræsentant) 
 

Tidspunkt Emne Ansvarlig 
1800-1830 Spisning  

1830-1840 

 

Velkomst 

- Velkommen til nye elevrepræsentanter 

Kevin 8b, Thea 8b 
- Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 
- Agenda 

Peter 

1840-1850 Ferieplan 2025/25 

- Forslag samt følgebrev vedlagt 
 

Forvaltnings forslag to med følgende ændringsforslag: 
Eleverne møder den 13. august 2024, den 19-20 dec. 2024 bliver 
skoledage, uv-fri den 6. juni 2025 (Grundlovsdag den 5. juni er feriedag) 
Peter melder tilbage til forvaltningen  

Peter 

1850-1900 Åbningstid SFO 

- Input til spørgeramme fra Thomas? 

For at indhente data udsendes spørgeskemaundersøgelse vedr. 
forældrenes behov for at aflevere/ hente for at vurdere om nuværende 
åbningstid skal fasholdes eller  
ændres. 
Det foreslås, at der bliver mulighed for at svare ”ingen behov for morgen 
SFO”, afkrydsningsmulighed om tidligere afhentning end 15.30 samt ”intet 
SFO behov om eftermiddagen”. 

- Proces 
Tue koordinerer udsendelse af spørgeskema med SFO-leder 

Thomas+Peter 

1900-1915 Udearealer Lillerød 

Nanna har modtaget henvendelser fra 3-4 forældre på afdeling Lillerød, 6. 
årgang vedr. manglende aktivitetsmuligheder 
Elevrepræsentanter: Der er i indeværende skoleår indført pauseaktiviteter, 
som primært bruges af de største elever.  
Det bemærkes, at der mangler borde/bænkesæt og en gynge 
 
Tue: Der er mangler på legepladsen i forhold til tidligere efter bygning 1 
blev taget ud af drift, blev lovet at bandebane kunne flyttes – ikke muligt, i 
stedet blev skolen lovet en ny bane med fællesfinansiering med 
projektmilder fra ombygning af bygning 1. Dette blev imidlertid sparet 
væk. 

Nanna 
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Gennem legepladspulje i 2022 blev bevilliget midler til parkourbane. Dette 
blev skrinlagt grundet initiativsagen.  
Redegynge er blevet fjernet pga byggeri i bygning 1. Der arbejdes på at 
fastholde gynge. 
Der er ikke lagt midler af i budgetter til renovering af legeplads. Det er 
sædvanligvis Vej og Park der forestår renovering.  
Muligheder er begrænsede.  
 
SB foreslår at genoptage plan om etablering af parkourbane, jvf tidligere 
beslutning, da flyt til matrikel Skovvang min. har et 8-årigt perspektiv. 
Tue kontakter Vej og Park herom. 
 

1915-1925 Elevrådet har ordet 

På første elevrådsmøde blev der orienteret om elevrådsarbejde og 
elevrådet blev konstitueret 
På andet møde deltog rådet i kursus vedr elevrådsarbejdet og drøftede 
hvorledes elevrådsarbejdet blev synligt 
 

Elevråd 

1925-1935 PAUSE  

1935-1950 Input fra forældremøder 
Ledelse: Stort fremmøde, positiv tilbagemelding på fællesdelen med 
deltagelse af SB og UU vejlederne.  
 
Det fungerer godt når teams på fællesdelen orienterer om årshjul, 
årgangs-pædagogik og årgangsaktiviteter. 
Kan der arbejdes med at gøre møderne mindre informative og mere 
dialogbaserede?  
 
Input fra forældrerep.:  
Initiativsagen har ikke fyldt på forældremøderne (med undtagelse af 
forældremøde på 2. årgang og Centerklasserne) 
Ved forældremøder, hvor der er nye klasser, nye lærere bør det ovevejes 
at reducere tid på fællesdel og mødes længere tid på klassemøderne. 
 
Ledelsen overvejer at forældremøder planlægges i samarbejde med 
kontaktforældre. 
 
Mobilpolitik har fyldt en del på klassemøder. 
 
Ved separat informationsmøde vedr. initiativsagen med deltagelse af 
Autens, deltog ca. 30 forældre. Gode tilbagemeldinger til SB fra deltagere. 
Fremadrettet opmærksomhed på kommunikation til forældre om 
særmøder. 

Alle (Peter) 

1950-2010 Mobil/skærmpolitik 

- Proces 
- Hvad er der brug for? 

Ledelse: Hos de store elever er det årgangsteamet, der beslutter 
skærmregler iht princip. Det skal vurderes, om det er for lille en enhed.  
Er der brug for en fælles overordnet holdning for 6.-9. årgang? 
Eleverne bør høres i en proces.  

Peter 
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Input: 
Regler skal balancere mellem at være retningsgivende og træning i 
”skærm”dannelse. 
Mobiltelefoner kan både være et godt arbejdsredskab  i faglig 
sammenhæng, på ture o.l. 
 
Overvejelser om formulering af formål for princip for brug af mobil/skærm 
 
Hvad skal der til for at eleverne overholder retningslinjer? 
Elevperspektiv:  
Telefoner opbevares i aflåst kasse indtil frokost. Aflevering kan afhænge af 
hvilken voksen der er i klassen, hvor håndfast reglen efterleves.  Der er 
brug for klare regler. 
 
Forslag om inddragelse af elev- og rettighedsrådet 
 
Det besluttes, at Tue rundsender udkast til Mobil/skærmpolitik  til SB inden 
SB3 den 7. november 2023, hvor udkast drøftes inden det udsendes i 
høring hos medarbejdere og elever med efterfølgende beslutning i SB på 
SB4 den 14. december 2023. 

2010-2025 
 

Budgetforlig 2024-31 
- Nøglepunkter 

Der ønskes i budgetforliget en fælleskommunal løsning på en 
udgiftsneutral kantinedrift. 
På anlægsiden er der afsat 175 mio. til initiativsagen samt en 
anlægsreserve på 75 mio. 
Der er 3,1 mio. tilførte ressourcer til folkeskolerne. Beløbet øges til 6,3 mio. 
i 2025 og 9,5 mio. i 2026. 
De af skoleledelsernes indmeldt effektiviseringsforslag/spareforslag til den 
politiske budgetproces er udmøntet forskelligt i budgetforliget med 
differentierede budgetkonsekvenser. Vi afventer afklaring.  
 
Præcisering af de økonomiske forudsætninger for det kommende år 
forestår. 

Peter 

2025-2035 Høring: styrelsesvedtægter samt status på principper 

- Forslag til revideret styrelsesvedtægt samt statusskrivelse vedr. 
principper vedlagt 

Tue og Peter udarbejder opdateret status på principper. 

 

2035-2050 Bad i idræt (Initiativ fra Peter) 

- Hvordan stiller vi os til det? 

 
Bør bad være en obligatorisk del af idrætsundervisningen? Skal der 
udarbejdes princip med både dannelsesperspektiv- og hygiejneperspektiv. 
 
Hvordan kan det gøres? Hvilke undtagelser kan formuleres. 
Opmærksomhed på hindringer både kloaklugt og blufærdighed 
 
Kan elevrådet have et perspektiv på sagen? Emne i uge sex? 
 

Peter 
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Drøftelse fortsætter på SB3. 
 

2050-2100 Evt. -  

 
 

Bilag: 

 Status for udarbejdelse af principper 

 Forslag til revidering af styrelsesvedtægt 

 Forslag til principper og udmøntning af ferieplan for skoleområdet 2024_2025 

 Brev om ferieplan 2024_2025 


